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Ako sa hromadia dôkazy o skutočnej povahe protiľudského prevratu, ktorý sa rozpútal na
celom svete, stále viac ľudí si uvedomuje, že depopulácia je skutočne jedným z kľúčových
cieľov, o ktorý sa snažia zločinci stojaci za globálnymi udalosťami posledných rokov.

Či už je ich cieľom znížiť svetovú populáciu o 10 až 15% (ako to raz naznačil Bill Gates v prejave
na TED show), alebo či chcú ísť oveľa ďalej, je vecou osobného názoru alebo dohadov.

Avšak bez ohľadu na to, takmer rovnako zlovestný ako vyššie uvedený cieľ je aj veľmi jasná snaha o
zníženie biodiverzity na tejto planéte vyhubením veľkého počtu hospodárskych aj voľne žijúcich
zvierat, ako aj rastlín.

Po zavedení „vakcíny“ proti Covid-19 koncom roka 2020 sa zdá, že program vyľudňovania ľudí sa dal
do pohybu.

Nachádzame sa v situácii porovnateľnej s morovými
epidémiami
V januári tohto roku (2022) generálny riaditeľ veľkej americkej poisťovne so sídlom v Indiane
oznámil, že úmrtnosť medzi ľuďmi vo veku 18-64 rokov vzrástla o šokujúcich 40%, pričom podľa neho
by katastrofa odohrávajúca sa raz za 200 rokov ospravedlnila len 10% zvýšenie úmrtnosti.

Ďalej odhalil, že jeho spoločnosť tiež zaznamenala veľký nárast žiadostí o invaliditu.

Vzhľadom na to, že Indiana má jednu z najnižších mier „očkovania“ proti Covid-19 v USA, možno
predpokladať, že poisťovne pôsobiace v štátoch s oveľa vyššími mierami zaočkovanosti
zaznamenávajú ešte väčšie nárasty úmrtí.

Ak katastrofa raz za 200 rokov môže vysvetliť 10% nárast úmrtnosti, potom 40% nárast je ako
povedať, že čelíme katastrofe odohrávajúcej sa raz za 800 rokov. To nás privádza späť do stredoveku
a časov veľkých morových epidémií.

Je zaujímavé, že za posledných šesť mesiacov sa oficiálny naratív trochu posunul a teraz sa čoraz
viac zameriava na epidémie postihujúce hospodárske a voľne žijúce zvieratá, ktoré by mohli prejsť na
ľudí.

V súlade s typickou praxou globalistov vopred varovať ľudí, čo ďalej plánujú robiť, hovorca kabaly
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darebákov – bývalý riaditeľ CDC Robert Redfield – nedávno v rozhovore uviedol:

„Verím, že veľká pandémia nás stále len čaká a pre človeka to bude pandémia vtáčej chrípky, ktorá
dosiahne významnú úmrtnosť v rozsahu 10 až 50%. To bude problém.“

 

 

V USA a Európe už začalo hromadné vybíjanie
hospodárskych zvierat
Vyššie uvedené vyhlásenie prichádza na pozadí oficiálnych správ o vypuknutí vtáčej chrípky v
mnohých štátoch v USA, ako aj v iných krajinách.

Napríklad, v marci bolo oznámené, že v Iowe zabijú 5,3 milióna kurčiat v dôsledku prepuknutia
„vysoko nákazlivej a smrteľnej vtáčej chrípky“. Iné spravodajstvo zasa informovalo, že od januára
bolo v USA zabitých viac ako 15 miliónov kurčiat a 1,3 milióna moriek.

Toto masové vybíjanie hydiny viedlo k varovaniu o bezprostrednom nedostatku vajec a iných
produktov v mnohých krajinách, vrátane Nemecka, Austrálie a Veľkej Británie.

Okrem toho sa uvádza, že priemysel ošípaných v mnohých krajinách je na pokraji kolapsu v dôsledku
prudko rastúcich cien kŕmiv a nedostatku pracovnej sily, pričom šéf Národnej asociácie ošípaných vo
Veľkej Británii nedávno uviedol, že „situácia je teraz viac ako zúfalá a nevidíme svetlo na konci
tunela“.

Medzitým v mnohých krajinách pribúdajú správy o hromadných úhynoch vtákov, pričom „záhadná
choroba“ minulý rok zabila vtáky najmenej v šiestich štátoch USA.

V Španielsku, Mexiku, Taliansku a Anglicku boli hlásené prípady stoviek vtákov, ktoré náhle popadali
mŕtve z oblohy.

Aj keď sa korporátne médiá pokúšali vysvetliť takéto incidenty, že nejde o nič neobvyklé, určite
nemôže byť náhoda, že v toľkých krajinách sa súčasne vyskytuje toľko prípadov hromadného úhynu
vtákov.

Okrem toho vo viacerých štátoch USA teraz úrady začali testovať voľne žijúce zvieratá na Covid-19,
akoby chceli zdôrazniť údajné riziko nových pandémií vznikajúcich v dôsledku „prenosu patogénov“ z
voľne žijúcich zvierat na človeka.

Vlani na jeseň Komisia pre zdroje divokej prírody v Severnej Karolíne testovala belorítky na Covid-19
a uviedla, že niektoré zo zvierat boli pozitívne testované, aj keď žiadne z nich nemalo akékoľvek
príznaky choroby.
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Nedávno americké Centrum pre kontrolu ochorení (CDC) dokonca uviedlo, že teraz je „kritický čas“
pre zdravotnícke orgány pravidelne sledovať šírenie koronavírusu u voľne žijúcich zvierat, pričom
citovalo svoje obavy z nových variantov v americkej divočine.

Aj u včiel sa zvyšuje výskyt masových úhynov
Hromadné úhyny sa neobmedzujú len na väčšie zvieratá, ako sú cicavce. Hmyz a konkrétne včely už
roky trpia masívnym poklesom ich počtu.

Štúdia zverejnená minulý rok napríklad zistila, že pouličné LED osvetlenie decimuje populáciu
hmyzu vo Veľkej Británii a masové vymieranie včiel je široko zdokumentované už približne
desaťročie.

Nie sú to však len vírusy, „záhadné choroby“, pesticídy a LED svetlá, ktoré zabíjajú zvieratá a hmyz.
Je oveľa jasnejšie, že aj rastliny a zvieratá sú zasiahnuté silným radiačným (elektromagnetickým)
stresom.

Poškodené stromy v blízkosti 5G veží sa stávajú pomerne rozšíreným javom. Mnohé štúdie už
ukázali, ako vystavenie elektromagnetickému žiareniu spôsobuje fyziologické a morfologické zmeny
v rastlinách.

V skutočnosti to, čoho sme dnes svedkami, je celosvetový kolaps mnohých ekosystémov. Nejde
pritom len o nešťastný vedľajší účinok znečistenia, nadmerného používania pesticídov a nových
technológií pouličného osvetlenia, ale aj o súčasť organizovaného plánu na zníženie biodiverzity na
planéte a urobiť tak svet lepšie ovládateľným a homogénnym miestom.

Kľúčovou zbraňou v tejto kampani je poveternostná vojna, ktorej ničivé účinky sa v posledných
rokoch mnohokrát prejavili, napríklad početné požiare v Kalifornii v roku 2017, pri ktorých došlo k
viacerým udalostiam „spontánneho spaľovania“ súčasne.

Alebo spomeňme nedávne záplavy na austrálskom východnom pobreží, ktoré boli opísané ako
najhoršia prírodná katastrofa v krajine.

Aké ciele dosahuje masové vybíjanie živočíchov a rastlín?
V skutočnosti hneď niekoľko. Nespratníci chcú, aby sme v budúcnosti jedli v laboratóriu vypestované
anorganické náhradné potraviny – náhrady mäsa, zeleninové náhrady, dokonca aj náhrady ovocia –
aby ľuďom eliminovali kontrolu nad tým, čo jedia.

V tomto smere globálna kabala vytvára umelý masový nedostatok mäsa, hydiny a mliečnych
výrobkov. Zvyšujú ceny, pričom vinu hádžu na prerušenia dodávateľskéhych reťazcov a vojnu na
Ukrajine.

V budúcnosti tiež uvidíme množstvo farmárov vytláčaných z pôdy prostredníctvom organizovaných
bankrotov alebo poveternostných vojen.

Uvidíme tiež viac záhadných chorôb ovplyvňujúcich farmy na chov hydiny/mäsa/rýb a výsledkom
bude vybitie miliónov kurčiat, ošípaných a dobytka.

Kvôli zdravotným a bezpečnostným požiadavkám bude ľuďom vo vidieckych oblastiach časom
zakázané chovať na dvore sliepky alebo iné zvieratá a zároveň sa budú postupne zavádzať syntetické
potraviny ako náhrada za dôležitú vec, ktorou je ľudský kontakt a spojenie so zvieratami.
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Je to zákerná časť programu, pretože kontakt so zvieratami je pre ľudstvo životne dôležitý, a to z
hľadiska zdravia imunitného systému aj duševnej pohody.

Snaha o „dezinfekciu“ planéty
Zjavne existuje túžba „dezinfikovať“ planétu a znížiť jej biodiverzitu a komplikovanosť.

Mať toľko druhov zložitých tvorov sa musí javiť ako zbytočné pre psychopatov, ktorí sa snažia vyrábať
všetko v laboratóriách spôsobom umožňujúcim do potravín ľahko vložiť akúkoľvek zlúčeninu alebo
toxín, aký si želajú globálne rozšíriť.

To isté platí pre rastliny, ktoré sú základom prírodných liečiv a terapií už po tisícročia. Odstráňte
celé ekosystémy a odstránite rastlinnú medicínu, čím sa ešte viac ľudí dostane do pazúrov veľkých
farmaceutických spoločností.

Hromadné vymieranie rastlín a zvierat preto musí byť blaženou hudbou pre uši tých, ktorí sa snažia
ovládnuť náš svet, ako keby to bol jeden obrovský experiment v laboratóriu.

Záver
Vo svetle toho všetkého môže ešte niekto pochybovať o dôležitosti ochrany prírodného prostredia
pred nadnárodnými korporáciami, dôležitosti udržiavania vedomostí o chove zvierat a rastlinnej
medicíne, dôležitosti vzdelávania ľudí proti konzumácii masovo vyrábaných anorganických potravín
a dôležitosti povzbudzovania ľudí, aby pestovali čo najviac vlastného čerstvého jedla?

Pochybuje niekto vo svetle tohto dobre organizovaného mnohostranného útoku na ľudstvo, že naše
vlády už nie sú „naše“?

Nie je už jasné, že keď príde ďalšia „veľká pandémia“, tak budeme stáť zoči-voči ešte hrozivejšiemu
útoku, ako to bolo v prípade pandémie Covid-19?
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